



Marcia Jackson – marcia.jackson@justice.gc.ca

Marcia attended the University of Saskatchewan, receiving her B.A. (distinction, in English and political science) in 1980, and her LL.B. in 1982. She is a lawyer with the Department of Justice Canada and has been practicing law for 34 years. In 1979 she was awarded the M.J. Coldwell Prize in Canadian Affairs for the highest combined standing in Canadian economics and Canadian affairs. Marcia has held at various times the #1 provincial ranking for women's tennis, badminton and squash and has represented Canada in international events in both tennis and badminton. She has also been a board member of the Saskatchewan Tennis, Badminton and Squash associations.

Marcia Jackson – marcia.jackson@justice.gc.ca

Marcia a étudié à l'Université de la Saskatchewan, où elle a obtenu un baccalauréat (avec distinction, en anglais et en sciences politiques) en 1980, et une licence en droit en 1982. Elle est avocate au ministère de la Justice du Canada et pratique le droit depuis 34 ans. En 1979, elle a reçu le prix M.J. Coldwell en affaires canadiennes pour la meilleure note combinée en économie canadienne et en affaires canadiennes. Marcia a occupé à plusieurs reprises le premier rang provincial au tennis, au badminton et au squash, et a représenté le Canada lors de compétitions internationales de tennis et de badminton. Elle a également été membre du conseil d'administration des associations de tennis, de badminton et de squash de la Saskatchewan.